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Protokół Nr XLIX/10 

z obrad XLIX  Rady Miejskiej w Sztumie 

z  dnia  28 sierpnia 2010 roku 

 

Ad pkt 1 Otwarcia obrad XLIX sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Czesław 

Oleksiak Przywitał zaproszonych gości, dyrektorów jednostek gminnych, sołtysów, 

burmistrzów, pracowników Urzędu i radnych Rady Miejskiej. Stwierdził prawomocność 

obrad, gdyż na 15- osobowy skład Rady Miejskiej w obradach brało udział 11 radnych. 

Nieobecni radni: Tadeusz Buber –Bubrowiecki,  Arkadiusz Dzikowski, Sylwia 

Monkielewicz, Piotr Rogoziński. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad pkt 2 Przewodniczący Rady Miejskiej Czesław Oleksiak przedstawił proponowany 

porządek obrad, który radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o obradach i projektami 

uchwał będących przedmiotem obrad sesji:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Zatwierdzenie protokołu nr XLVIII/10 z obrad  XLVIII sesji Rady Miejskiej w Sztumie. Protokół do wglądu  

    wyłożony w Biurze Rady Miejskiej. 

4. Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Sztum i jednostek gminnych w okresie   

    międzysesyjnym. 

5. Przedłożenie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Sztum za I półrocze 2010 roku. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

    1) zmian w budżecie gminy na 2010 rok, 

    2) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, niebędących  

        jednostkami organizacyjnymi gminy Sztum, a realizującymi zadania własne gminy w zakresie udzielania    

        schronienia osobom pozbawionym, w tym bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania  

        posiadały na terenie gminy Sztum, 

    3) zmiany Statutu Sztumskiego Centrum Kultury, 

    4) sposobu konsultowania Programu współpracy Miasta i Gminy Sztum z organizacjami pozarządowymi oraz  

        podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku           

        i wolontariacie, 

    5) ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których  organem prowadzącym jest  

        Miasto i Gmina Sztum, 

    6) ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla   

        których organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Sztum 

    7) przystąpienia do opracowania Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  zwanego dalej  

       „Planem Miejscowym” dla terenu działki nr 178/15 z obszarem terenów  przyległych dla lokalizacji Farmy  

       Wiatrowej w Szpitalnej Wsi, obręb Barlewice 

    8) pozyskania gruntów od Powiatu Sztumskiego z przeznaczeniem na kompleks   rekreacyjno – sportowy z    

        basenem,  

    9) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas nieokreślony na  

         nieruchomości stanowiące gminny zasób nieruchomości wymienione w załączniku do uchwały,  

   10) zmiany uchwały Nr X/48/2003 Rady Miejskiej w Sztumie z dnia 29 maja 2003 roku w sprawie ustalenia  

         regulaminu targowiska miejskiego w Sztumie, 

   11) przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla   Miasta i Gminy Sztum na   

         lata 2010-2014 z perspektywą do 2020r. (..); referują: pkt 7/1 skarbnik MiG Danuta Wiatrowska, pkt 7/2   dyrektor   
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          MGOPS Sylwia Mackiewicz, pkt 7/3,4, z-ca kierownika referatu ds. referatu ds. prog. pomocowych (..) Ewa Ruczyńska, pkt  7/5,6  

          dyrektor MGZO Katarzyna  Krzyżykowska, pkt 7/7-9kierownik referatu GNiPP Agnieszka Topolewska-Reksa, pkt 7/10,11 z-ca  

          kierownika referatu GKiSO Bożena Falkowska.  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zakończenie obrad. 

- uwag i dodatkowych propozycji nie zgłoszono do porządku obrad i w wyniku głosowania 

porządek przyjęto jednogłośnie. Porządek stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

Ad pkt 3  Protokół  nr XLVIII/10 z obrad  XLVIII sesji Rady Miejskiej w Sztumie wyłożony 

był do wglądu w Biurze Rady Miejskiej radni zapoznali się z treścią protokołu, uwag nie 

zgłosili i protokół podpisali; 

- w wyniku głosowania protokół zatwierdzony został jednogłośnie.  

 

 Ad pkt 4  Zgodnie z porządkiem obrad burmistrz Leszek Tabor przedstawił informację z 

działalności międzysesyjnej. Uzupełniająco Burmistrz podał, że 01 września br. zostanie 

rozpoczęta budowa następnego bloku przez Spółdzielnię Mieszkaniową Renawa z Kwidzyna 

przy ulicy Spokojnej w Sztumie. Zainteresowani nabyciem mieszkania mogą zgłaszać się do 

SM Renawa w Kwidzynie. Kolejna sprawa dotyczyła pracy Komisji Rewizyjnej; sytuacja jest 

trudna do zrozumienia dlatego, że nie są przedstawiane protokoły z przeprowadzonych 

kontroli; od stycznia nie wyjaśniono sprawy protestu. W sprawie planowanych kontroli 

podejmowane są uchwały przez Radę Miejską. Pracownicy Urzędu byli angażowani w prace 

kontrolne Komisji. Dziwię się, że do tej pory nie wyjaśniono sprawy protestu  (..).  Szkoda, że 

nie ma pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, który mógłby odnieść się do tej sprawy. 

- przedłożoną informacje przyjęto do akceptującej wiadomości. Informacja stanowi załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad pkt 5  Zgodnie z ustawą o finansach publicznych Burmistrz Miasta i Gminy Sztum 

Leszek Tabor przedłożył  radnym informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Sztum za I półrocze 2010 roku – Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Solenizantami w okresie międzysesyjnym byli: 

1) Czesław Oleksiak  

2) Krzysztof Ciosek 

3) Piotr Rogoziński 

4) Bartosz Mazerski 

5) Mirosława Szpalerska 

6) Czesława Jaźwińska 

Solenizantom złożono życzenia i wręczono okolicznościowe wiązanki kwiatów.  

 

Ad pkt 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego: 

1) W związku z upływem kadencji radni mają obowiązek na 2 miesiące przed jej upływem złożyć 

oświadczenia o stanie majątkowym. W dniu dzisiejszym radni otrzymali po 2 egz. druków 

oświadczeń, które po wypełnieniu należy złożyć do 12 września br. – w tej sprawie 

Przewodniczący przedstawił  pismo od Wojewody Pomorskiego. 
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2) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie w 

2011 roku prowadzonej przez nich inwestycji pn. „Modernizacja strażnicy i placu KP PSP w 

Sztumie”, 

3) Ludowy Klub Sportowy „Powiśle” Czernin wystąpił o wsparcie finansowe Festynu Letniego 

połączonego z Memoriałem Tadeusza Gałązki. Na ten cel przeznaczono  200 zł. z Funduszu 

Rady – nie zgłoszono uwag do przeznaczonej kwoty.   

4) Pismem z dnia 9 sierpnia 2010 roku organizatorzy Dożynek Gminnych w Sztumskiej Wsi 

wystąpili o wsparcie finansowe; na ten cel z Funduszu Rady przeznaczyłem 200 zł.; nie 

zgłoszono uwag do wysokości dofinansowania 

Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania:  

1) Radny Adam Kaszubski: 

a)  w imieniu mieszkańców ulicy Barczewskiego prosi o usunięcie lub naprawienie 

zdewastowanej ławki na przystanku autobusowym poł. w okolicy dawnej mleczarni. Według 

opinii mieszkańców zdewastowana i zaniedbana ławka psuje wizerunek niedawno 

wyremontowanej drogi i Sztumu, 

b) mieszkańcy Wspólnoty Mieszkaniowej przy ulicy Sienkiewicza 13 wystąpili o 

zagospodarowanie terenu należącego do gminy, który znajduje się przy ich budynku na plac 

zabaw i miejsca parkingowe. Dodatkowo mieszkańcy zgłosili, że na terenie należącym do 

gminy usytuowane są garaże, których dzierżawcy nie są mieszkańcami budynku należącego 

do Wspólnoty. Mieszkańcy wskazują te miejsca jako dogodną  lokalizację placu zabaw, czy 

ogólnodostępnych miejsc parkingowych. Prosi o odpowiedź zarówno w formie ustanej jak i 

pisemnej.  

c) zapytał na jakim etapie są prace związane z odświeżeniem witryny internetowej miasta? 

d) zapytał, czy przy okazji odnawiania elewacji budynku Urzędu Miasta i Gminy  Sztum 

byłoby możliwe odnowienie lub zamontowanie nowej tablicy informacyjnej o charakterze 

ozdobnym z podświetleniem i zegara?. Byłoby to udogodnienie dla korzystających z 

przystanku autobusowego usytuowanego przy Urzędzie.  

2) Radna Bożena Rogowska zapytała do kogo należą przystanki autobusowe, są niesprzątane 

i nadal widnieją nieprzyzwoite napisy na przystanku autobusowym w Nowej Wsi. Zgłosiła 

problem przejazdu przez most w Parowach, ścięte drzewa przez Nadleśnictwo utrudniają 

przejazd rolnikom przez most. Prosi o interwencję w tej sprawie. 

3) Radny Andrzej Murawski wyraził słowa uznania dla organizatorów dożynek w Nowej 

Wsi, szczególne słowa uznania paniom za przygotowanie, było bardzo ładnie i przyjemnie. 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak przyłączył się do wyrażenia uznania za bardzo dobrą 

organizację i przygotowanie. 

4) Radna Mirosława Szpalerska zapytała, czy gmina planuje montaż nowych witaczy przy 

wjazdach do Sztumu? 

5) Radny Bartosz Mazerski w imieniu mieszkańców ulicy Reja w Sztumie zapytał, czy jest 

możliwość doprojektowania nowego zejścia przy hangarze Victorii, jest to na terenie 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Ponadto w związku z planowanym wykonaniem centrum 

rekreacji przy dworku Żeromskiego zapytał, czy jest możliwość oświetlenia odcinka od 

mostku do terenu rekreacji. 

Ad pkt 7 Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w sprawie : 

1)  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok (uchwała nr 

XLIX/383/10) przedstawiła Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Wiatrowska informując o 

pozytywnej opinii resortowej komisji Rady Miejskiej (Komisji Finansów Publicznych  i 
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Rozwoju). Burmistrz Leszek Tabor zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w dziale 700 

zwiększa się wydatki o 100 tys. złotych z przeznaczeniem na wykonanie studium 

wykonalności i opracowanie koncepcji zagospodarowania parku miejskiego na teren 

rekreacyjny; radni przyjęli autopoprawkę przez aklamacje, nie zgłoszono uwag. 

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 7 do niniejszego protokołu.                                                                                                                 

Z dalszej części obrad zwolnił się radny Waldemar Fierek – stan rady 10 osób. 

 

    2) projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia, niebędących jednostkami organizacyjnymi gminy Sztum, a 

realizującymi zadania własne gminy w zakresie udzielania schronienia osobom 

pozbawionym, w tym bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na 

terenie gminy Sztum (uchwała nr XLIX/384/10) przedstawiła dyrektor miejsko-gminnego 

ośrodka pomocy społecznej Sylwia Mackiewicz informując o pozytywnej opinii resortowej 

Komisji Rady Miejskiej;                                                                                                                                                        

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu.                                                                                                                             

 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak ogłosił przerwę w obradach od godz. 11,15 do 

11,25. Podczas przerwy z dalszych obrad zwolnił się radny Kazimierz Barański – stan rady 9 

osób.  

     

3) projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Sztumskiego Centrum Kultury Uchwała nr 

XLIX/385/10) przedstawiła zastępca kierownika referatu programów pomocowych (..) Ewa 

Ruczyńska informując o pozytywnej opinii resortowych Komisji Rady Miejskiej;                                  

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 9 do niniejszego protokołu.   

    

 4) projekt uchwały w sprawie sposobu konsultowania Programu współpracy Miasta i Gminy 

Sztum z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3  

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku  i wolontariacie (uchwała nr 

XLIX/386/10) przedstawiła zastępca kierownika referatu programów pomocowych (..) Ewa 

Ruczyńska informując o pozytywnej opinii resortowej Komisji Rady Miejskiej;                                  

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 10 do niniejszego protokołu , 

     

5) projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów, 

dla których  organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Sztum (uchwałą nr XLIX/387/10) 

przedstawiła dyrektor miejsko-gminnego zespołu oświaty Katarzyna Krzyżykowska  

informując o pozytywnej opinii resortowej Komisji Rady Miejskiej;                                                       

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu , 

 



Protokół Nr XLIX/10  z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Sztumie z dnia 28 sierpnia 2010 roku Strona 5 
 

    6) projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla  których organem prowadzącym jest Miasto i 

Gmina Sztum(uchwała nr XLIX/388/10) przedstawiła dyrektor miejsko-gminnego zespołu 

oświaty Katarzyna Krzyżykowska  informując o pozytywnej opinii resortowej Komisji Rady 

Miejskiej;                                                                                                                                                    

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 12 do niniejszego protokołu, 

 

    7) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego  zwanego dalej „Planem Miejscowym” dla terenu działki 

nr 178/15 z obszarem terenów  przyległych dla lokalizacji Farmy Wiatrowej w Szpitalnej 

Wsi, obręb Barlewice (uchwała nr XLIX/389/10) przedstawiła kierownik referatu gospodarki 

nieruchomościami i planowania przestrzennego Agnieszka Topolewska-Reksa;                                                                                                                                                    

- uchwała przez Radę została podjęta wynikiem głosów 8 za, przy jednym głosie 

wstrzymującym i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, 

 

    8) projekt uchwały w sprawie pozyskania gruntów od Powiatu Sztumskiego z 

przeznaczeniem na kompleks   rekreacyjno – sportowy z  basenem (uchwała nr XLIX/390/10) 

przedstawiła kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i planowania przestrzennego 

Agnieszka Topolewska-Reksa informując o pozytywnej opinii resortowej Komisji Rady 

Miejskiej.                                                                                                                                            

W dyskusji radny Bartosz Mazerski zapytał, czy  kompleks   rekreacyjno – sportowy z  

basenem obejmuje również stadion miejski. W odpowiedzi Agnieszka Topolewska-Reksa 

wyjaśniła, że planowany kompleks sportowy nie obejmuje stadionu, gdyż jest to teren między 

stadionem Orlik, a szpitalem. W uzupełnieniu Burmistrz Leszek Tabor dodał, że jest to teren, 

który jest częściowo własnością gminy i własnością powiatu. Przy ulicy Pieniężnego w 

Sztumie nie dysponujemy własnymi terenami i w przypadku, jeżeli się uzna, że na tym terenie 

wykonanie basenu jest niemożliwe to będziemy się ubiegać o grunty od powiatu. 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak poinformował, że w przerwie rozmawiał z panem 

wicestarostą, który popiera lokalizację basenu przy Zespole Szkół w Sztumie. Burmistrz 

Leszek Tabor też uważa, że jest to najlepsza lokalizacja i najbardziej uzasadniona, ale muszą 

opowiedzieć się eksperci i w tej sprawie zostanie powołany specjalny zespół (projektantów) 

do wydania opinii.                                                                                                                               

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 14 do niniejszego protokołu , 

 

    9) projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas nieokreślony na nieruchomości stanowiące gminny zasób 

nieruchomości wymienione w załączniku do uchwały (uchwała nr XLIX/391/10) przedstawiła 

kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i planowania przestrzennego Agnieszka 

Topolewska-Reksa informując o pozytywnej opinii resortowej Komisji Rady Miejskiej;                                                                                                            

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 15 do niniejszego protokołu , 
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   10) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/48/2003 Rady Miejskiej w Sztumie z 

dnia 29 maja 2003 roku w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego w Sztumie 

(uchwała nr XLIX/392/10) przedstawiła zastępca kierownika referatu gospodarki komunalnej 

i spraw obywatelskich Bożena Falkowska informując o pozytywnej opinii resortowej 

Komisji Rady Miejskiej.                                                                                                                                                  

W dyskusji radny Krzysztof Ciosek zapytał, z czego wynika zaproponowana zmiana godzin 

handlu na targowisku. Wyjaśnień udzielił Prezes PWiK w Sztumie Władysław Lewko 

informując, że to handlowcy ustalili taki system godzinowy.  

Adwokat Katarzyna Szymańska zaproponowała zmianę zapisu w § 1; uważa, że należy 

wyszczególnić dni z przypisaniem godzin handlu na targowisku. Proponując, co następuje: 

Targowisko Miejskie w Sztumie przy ulicy Mickiewicza czynne jest od poniedziałku do 

piątku w godzinach od 7,oo do 17,oo, w soboty w godz. od 7,oo do 15,oo. Natomiast w 

niedzielę oraz w pozostałe dni wolne od pracy poza opisanymi w ust. 2, w godzinach innych 

niż określone w ust. 2, targowisko może być czynne na wniosek handlowców. Radni nie 

zgłosili uwag do zgłoszonej przez panią adwokat  poprawki  do projektu uchwały. 

Wobec wyczerpania głosów dyskusji Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak poddał projekt 

uchwały wraz z zaproponowana zmianą pod głosowanie;                                                                                                                                

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 16 do niniejszego protokołu , 

 

   11) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest dla   Miasta i Gminy Sztum na   lata 2010-2014 z perspektywą do 

2020r. wraz z wykonaną  inwentaryzacją azbestu i wyrobów azbestowych  dla Miasta i 

Gminy Sztum” i zmiany uchwały nr XLI/272/05 Rady Miejskiej w Sztumie z dnia 19 grudnia 

2010 roku w sprawie uchwalenia Programu ochrony środowiska wraz z Planem gospodarki 

odpadami dla Miasta i Gminy Sztum (uchwała nr XLIX/392/10) przedstawiła zastępca 

kierownika referatu gospodarki komunalnej i spraw obywatelskich Bożena Falkowska 

informując o pozytywnej opinii resortowej Komisji Rady Miejskiej;                                                        

- uchwała przez Radę w wyniku głosowania została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 17 do niniejszego protokołu , 

 

Ad pkt 8 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

1) zastępca kierownika referatu gospodarki komunalnej i spraw obywatelskich Bożena 

Falkowska w odpowiedzi na wniosek radnego Adama Kaszubskiego w sprawie remontu 

ławki przy ulicy Barczewskiego w Sztumie poinformowała, że remonty ławek na nasze 

zlecenie były wykonywane przez PWiK. Zgłoszony wniosek przyjmuje do realizacji. 

Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami planowania przestrzennego Agnieszka 

Topolewska-Reksa udzieliła wyjaśnień w sprawie zagospodarowania terenu przy ulicy 

Sienkiewicza 13 w Sztumie informując, że w miesiącu kwietniu br. odbyła się tam kontrola, 

co do zasadności budowy garaży. W tej sprawie nadzór budowlany prowadzi postępowanie 

administracyjne, czy nie było tam samowoli budowlanej. Na dzień dzisiejszy teren jest zajęty 

i toczy się postępowanie wyjaśniające. Sekretarz Miasta i Gminy Antoni Downarowicz w 

odpowiedzi na kolejne pytanie radnego Adama Kaszubskiego poinformował, że strona 

internetowa urzędu otrzyma nową szatę graficzną w miesiącu wrześniu br. Zegar na budynku 
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urzędu jest przewidziany w projekcie, zostanie umieszczony po wykonaniu elewacji, na 

ostatniej kondygnacji budynku; koszt wykonania ok. 8 tys. złotych. Wykonanie tablicy 

informacyjnej na zewnątrz przewidziane jest w projekcie w drugim etapie. 

2) Bożena Falkowska w odpowiedzi na wniosek radnej Bożeny Rogowskiej w sprawie 

odnowienia przystanku autobusowego w Nowej Wsi wyjaśniła, że remont jest przewidziany i 

zostanie zrealizowany w najbliższym czasie. Sprawę utrzymania chodników przekaże do 

Zarządu Dróg. W sprawie korzystania przez rolników z mostu w Parowach wystąpimy do 

wójta gminy Ryjewo i do Nadleśnictwa, o czym pani radna Rogowska zostanie 

poinformowana.  

3) Burmistrz Leszek Tabor w odpowiedzi na pytanie radnej Mirosławy Szpalerskiej w 

sprawie wykonania witaczy poinformował, że z taką inicjatywą wystąpiła do nas Redakcja 

Dziennika Bałtyckiego o wspólne przygotowanie projektu witaczy. Jednakże wcześniej 

musimy pozyskać grunty, jeżeli nam się uda pozyskać grunty to przystąpimy do wykonania 

witaczy. 

4) W odpowiedzi na wniosek radnego Bartosza Mazerskiego w sprawie wykonania zejścia 

przy hangarze na plaży miejskiej Burmistrz Leszek Tabor poinformował, że przy realizacji 

dużych inwestycji nie mówi się tego, co chcemy zrobić tylko to czego nie zrobimy.  Teren 

zejścia przy hangarze stanowi własność Spółdzielni Mieszkaniowej (..). Budżet projektu był 

ograniczony, jak zrobimy bulwar to samorząd będzie pracował nad wykonaniem łącznika 

między bulwarem, a terenem Spółdzielni Mieszkaniowej, jest to sprawa przyszłościowa.  

5) W odpowiedzi na wniosek radnego Bartosza Mazerskiego w sprawie doświetlenia terenu 

odcinka od mostku do planowanego terenu rekreacyjnego w Zajezierzu Burmistrz Leszek 

Tabor poinformował, że sprawa ta była analizowana, ale musieliśmy zrezygnować ze 

względów własnościowych. Właścicielem terenu jest PKP, jest to teren zabetonowany,  

trudny do przejścia, koszty byłby bardzo duże. Gdybyśmy nawet chcieli to zrobić to na to 

zadanie nie byłoby dofinansowania ze środków unijnych, musielibyśmy zrobić ze środków 

własnych;  jest to sprawa przyszłościowa. Natomiast teren rekreacyjno-sportowy będzie 

oświetlony i monitorowany.  

 

Ad pkt 9 Zakończenie obrad. 

1) Planowany termin następnej L sesji Rady Miejskiej – miesiąc październik. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Czesław Oleksiak zamknął obrady dziękując za udział. 

Czas trwania obrad od godz. 10,oo do 12,40. 

 

Protokołowała: Czesława Jaźwińska                                  Przewodniczący 

                                                                                   Rady Miejskiej w Sztumie 

 

                                                                                          Czesław Oleksiak 
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